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4月27日
下午2：30分
致辞：唐玲（10分钟）国家发改委就业和收入分配司调研员
      广东省（或佛山市 ）代表（10分钟）   
会议第一单元：地方养老保险转移接续工作经验介绍
主持人：圭亚  中欧项目欧方常驻专家
· 流动就业人员在广东参加职工养老保险关系省内转移续情况（广东省人社厅介绍30分钟） 
· 四川省或沪州市介绍情况（30分钟）
· 讨论与提问（15分钟）
茶歇（15分钟）

会议第二单元：中欧流动人口社保转移接续比较
主持人：熊静 广东省发改委社会处长
· 城乡养老保险制度整合问题研究（30分钟）  
房连泉, 中欧社保项目中方专家
· 欧盟成员国养老保险转续（30分钟）
· 泽维尔·科瓦耶 法国国际专业技术署社会事务专家

· 讨论与提问（15分钟）


4月28日
上午9：00
会议第三单元：社保经办服务与信息化建设
主持人：张国庆 中欧社保项目中方专家
· 欧盟国家社会保障服务和信息化建设（30分钟）
· 科恩·弗莱明克斯, 比利时联邦公共服务和社会保障部研究和国际合作司司长
· 讨论与提问（30分钟）
茶歇（15分钟）

会议第四单元：“十三五”流动人口社保政策展望  
主持人：唐玲 调研员
· 佛山市介绍地方社保经办情况（15分钟） 
· 中欧专家点评（20分钟）
· 圭亚总结（20分钟）














Agenda

April 27th

14:30-17:30

Opening Address: 
· Mme. Tang Ling, Division Director, Department of Employment and Income Distribution, NDRC (10min)
· Representative from Guangdong Province (or Foshan City) (10min)

Session 1: Introduction on the Transfer and Continuation of Pension system at local level 

Chairperson: Jean -Victor Gruat，C1 Resident Expert

· Introduction on the situation of pension transference of the migrant workers in Guangdong Province (30 min)
Mr. Yang Jianhai, Division Director, the Department of Human Resources and Social Security of Guangdong Province

· Introduction by Sichuan Province or Luzhou City (30 min)

· Discussion and Questions (15 min)

· Tea Break (15 min)

Session 2: Comparison between China and EU on the Transfer and Continuation of Pension System for Migrant Workers 

Chairperson: Xiong Jing, Division Director, Guangdong Provincial Development and Reform Commission 

· Research on the Issue of Urban and Rural Pension System Integration (30 min)
Mr. Fang Lianquan, C1 Chinese expert

· Pension Transference in the EU Member States (30 min)
Mr. Xavier Coyer, Advisor for Social Affairs, Social Protection & Employment Department, Expertise France 

· Discussion and Questions

· Tea Break (15 min)



April 28th

9:00-11:30

Session 3: Social Security Administration Service and Information Construction

Chairperson: Zhang Guoqing, C1 Chinese Expert

· EU Social Security Administration and Information Construction (30 min)
Mr. Koen Vleminckx, Director, Federal Public Service Social Security, Belgium.

· Discussion and Questions (30 min)

· Tea Break (15 min)

Session 4： “13th Five-Year Plan” and the Outlook of Social Security Policy for Migrant Workers

Chairperson: Tang Ling, Division Director 

· Introduction on the Situation of Social Security Administration on the Local Level: Foshan City (15 min)

· Comment by Chinese and EU experts (20 min)

· Concluding Remarks by Mr. Jean-Victor Gruat (20 min)

